
 2019-2 공과대학 유학생 튜터링 프로그램 튜티 모집 공고

공과대학에서는 전공과목, 기초과목에 어려움을 겪는 공과대학 외국인 유학생을 위하여 2019학년도 2학기 

유학생 튜터 프로그램을 아래와 같이 운영합니다. 튜터링 프로그램 참가를 희망하는 외국인 유학생을 모집

하오니 관심 있는 학생들의 많은 지원 바랍니다.

※ 튜터 모집은 튜티 신청 현황을 근거로 튜티 모집 마감 후 진행 예정

□ 모집기간 : 2019.08.19.(월) ~ 08.25(일)

□ 튜티(Tutee) 모집 주요사항

■ 문의 : 공과대학 행정팀 (02-2220-3141, swook0828@hanyang.ac.kr)

1. 튜티 지원 자격

  - 공과대학 소속 외국인 학부 또는 대학원 재학생  

2. 튜티 신청 방법 : http://naver.me/G4yyoxzy 링크에서 신청

※ 튜터링 확정 여부는 튜터 지원 현황에 따라 9월 5일(목) 이후 확정 및 안내 (개별 e-mail 안내)

3. 튜티 활동 일정

  - 학기 중 1회 2시간, 총 10회 이상 수업 참여

  - 튜터 만족도 조사 참여 (12월 중)

4. 비고 : 튜터와 팀을 구성하여 신청 가능 (적극 권장)  
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 2019-2 College of Engineering 
 International Tutoring Program (Tutee Recruitment)

College of Engineering has prepared an International Student Tutoring Program for engineering 

major courses. This program is planned out for foreign students who have difficulties in 

understanding major engineering subjects. Apply for courses you would like to get a help with! 

Then, we will match a suitable tutor for you. We look forward to your interest and participation.

□ Recruitment Period : 2019.08.19.(Mon) ~ 08.25(Sun)

□ Note for Tutee recruitment

■ Contact : Administrative Team for College of Engineering 

             (02-2220-3141, swook0828@hanyang.ac.kr)

1. Qualification to Apply

  - Enrolled International Undergraduate/Graduate Students in College of Engineering

2. How to Apply : Submit an application form via link http://naver.me/G4yyoxzy 

※ Participation of tutoring program will be confirmed depending on tutor applying condition 

after September 5th. Notification will be given through individual e-mail.

3. Requirement

  - Participating in program more than 10 times for 2 hours at a time

  - Submit an online tutor satisfaction survey

4. Applying as a team including a tutor is possible. (Highly recommended)
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 2019年第2学期工科学院学生课外辅导申请

为了帮组在专业课及基础课上有困难的留学生，功课学院在第2学期将进行外国留学生课外辅导。

这是针对韩国语能力不足和专业课上有问题的外国留学生而准备的。

所有课程都是免费，所以请大家积极参加!

▶ 2019年第2学期留学生辅导项目辅导申请指南

 ▣ 申请其间:2019.8.19(周一) ~ 8.25(周日)

 ▣ 辅导项目(Tutee)申请主要事项

1. 申请资格：属于工科学院的外国国籍本科生

2. 授课方式：2019年第2学期中十次以上，每次授课两小时
3. 申请方法：点击 http://naver.me/G4yyoxzy 

  ※导师安排结果将于9月5日之后发布（以邮件通知)

4. 留学生会自找导师(汉阳大本科生或研究生)，也可以跟他们一起申请此活动。  

请各位同学们多多支持。


